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PIMEC Vallès Oriental aferma el futur del Circuit de Catalunya 

com a hub de mobilitat i element estratègic pel sector industrial  

La patronal es reuneix amb representats de la Generalitat de Catalunya i defensa 

l’execució del Pla Urbanístic del Circuit, donant-li usos com a centre formatiu del sector, 

entre altres qüestions  

Granollers, 28 de juliol del 2023. PIMC Vallès Oriental aferma el futur del Circuit de 

Catalunya com a hub de mobilitat i element estratègic pel sector industrial del 

territori. Al llarg d’una reunió a la seu de la patronal en Granollers amb Elisabet Terrades, 

adjunta a la secretaria general del Departament d’Empresa i Treball, i Oriol Ramon, 

representant del departament de Presidència de la Generalitat de Catalunya, s’ha parlat 

de la transformació del circuit per implicar més al territori i perquè sigui més 

sostenible, més digitalitzat i líder en competicions esportives del món del motor. 

Per part seva, Daniel Boil, president de PIMEC Vallès Oriental, ha defensat “executar 

el Pla Director Urbanístic del circuit, i donar-li usos com a centre de proves per a la 

industria d’automoció i la industria en general”. A més, també ha defensat que aquest 

serveixi per a la celebració de grans esdeveniments i com a centre de formació del 

sector.  

En aquest sentit, Boil ha defensat que el circuit sigui “un dels motors econòmics de 

la comarca”, després d’aportar idees i mesures concretes i demanar als representants 

públics crear una taula de treball tècnica per poder garantir aquets objectius des de la 

col·laboració publicoprivada. 

D’altra banda, Terrades ha explicat els dos eixos principals d’actuació previstos per la 

Generalitat. En primer lloc, ha destacat la transformació verda: “El circuit ja ha fet dos 

inversions en la instal·lació de plaques solars fotovoltaiques i en un futur pròxim es farà 

una tercera inversió en la qual s’aconseguirà arribar als 18.000 m2 de plaques solars”. 

En segon lloc, ha parlat de sostenibilitat econòmica en referència al centre de R+D i 

banc de proves i als espais de fires i congressos, de música en viu, d’esdeveniments 

esportius i d’e-sports.  

Al llarg de la trobada també hi ha participat Montse Ramon i Àngels Subirach, 

vicepresidentes de PIMEC al territori, Álvaro Sánchez, president de PIMEC Joves 

Vallès Oriental, i Enric Vallejo, delegat territorial. 

 


